

TAINAN CITY GOVERNMENT BUREAU OF EDUCATION

獎狀

Certificate of Merit

南市教社字第 1111142732 號

陽明學校財團法人臺南市陽明高級工商職業學校 **張君玲** 參加本市 111 學年度學生美術比賽榮獲北區版畫類高中(職)普通科第二名,表現優異,特頒此狀,以資鼓勵。



中華民國 111



This award is hereby presented as encouragement and certifies that zhang junling of Yang Ming Vocational High School participated with excellent performance in the 2022 Tainan City Student Art Competition thus being awarded Second Place for the North District High (Trade) School Regular Departments Woodblock Printing.

Director-general Cheng Hsin-hui Tainan City Government Bureau of Education

Chang Skin Schil



獎狀

Certificate of Merit

南市教社字第 1111142732 號

陽明學校財團法人臺南市陽明高級工商職業學校 **盧孟君** 參加本市 111 學年度學生美術比賽榮獲不分區平面 設計類高中(職)美術班/美工科第三名,表現優異, 特頒此狀,以資鼓勵。



中華民國 111



This award is hereby presented as encouragement and certifies that Lu Meng Lun of Yang Ming Vocational High School participated with excellent performance in the 2022 Tainan City Student Art Competition thus being awarded Third Place for the All Districts High (Trade) School Art Departments Graphic Design Category.

Director-general Cheng Hsin-hui Tainan City Government Bureau of Education

Chang Dain Schie



臺南市政府教育局

TAINAN CITY GOVERNMENT BUREAU OF EDUCATION

獎狀

Certificate of Merit

南市教社字第 1111142732 號

陽明學校財團法人臺南市陽明高級工商職業學校 李昱德 參加本市 111 學年度學生美術比賽榮獲不分區平面 設計類高中(職)美術班/美工科佳作,表現優異,特 頒此狀,以資鼓勵。



中華民國 111



This award is hereby presented as encouragement and certifies that Li Yu de of Yang Ming Vocational High School participated with excellent performance in the 2022 Tainan City Student Art Competition thus being awarded Honorable Mention for the All Districts High (Trade) School Art Departments Graphic Design Category.

Director-general Cheng Hsin-hui Tainan City Government Bureau of Education

Chang Spin solid

